# 280\*140mm

## 产品说明书

声明:

首先对使用本公司的产品表示感谢!在使用之前请先阅读此说明书,正确使用此产品。为了 更好的服务,本用户手册的内容可能变更。因为产品的性能和功能而发生的变更,将不做另 行通知。

## 一、产品参数、特点

	7 MM 25 2941 10 70	
序号	内容	描述
1	镜架颜色	可选
2	镜片颜色	可选
3	镜架材质	眼镜专用高级板材 (醋酸纤维)
4	镜片材质	偏光太阳镜片/防蓝光镜片/近视镜片 可选
5	蓝牙协议	5. 1
6	电池容量	120mAH
7	充电时间	1.5H
8	续航时间	5 小时
9	待机时间	200H(蓝牙连接状态)
10	充电电压电流	DC5V,支持快充,最大充电电流达 120mA
11	声道	双喇叭、立体声

包装清单

1.眼镜

2.充电线

3.眼镜盒

4.眼镜布

5.说明书 6.保修卡

操作说明





特別提閱:眼镜第一次与手机连接,需要眼镜进入配对模式。(长按眼镜电源键5秒进 行蓝牙配对,提示音 "己开机,己准备好配对",指示灯持续快闪。在手机蓝牙列表中 搜索" SPEXETEC ",单击连接,提示音"已连接"。)

1. 关机时,长按3秒开机,提示音"已开机",指示灯常亮1秒。 开机状态(非通话状态),长按3秒关机,提示音"即将关机",指标灯常亮1秒.

## 蓝牙配对连接:

1. 关机状态下,长按5秒进行蓝牙配对,提示音"已准备好配对",指示灯持续快闪。 2. 关机状态下,长按5秒进入蓝牙配对模式,连按2次电源键,清除配对记录,提示 音"已清除配对"。

- 开机状态下,未连接手机,指示灯每1秒快闪1次,连接手机后,指示灯关闭。
- 4. 回连手机时,提示音"正在连接设备".与手机连接后,提示音"已连接".与手机 连接断开时,提示音"断开连接",

下一曲,快速单击电源键2次.

音乐暂停/播放,单击电源键1次.

手机已连接,蓝牙待机状态下,快速单击电源键3次,启动语音助手,如 SIRI.

## 打电话:

- 1. 来电提醒,提示音:"铃铃铃" 2. 接听电话,单击电源键1次
  - 4断电话,单击电源键1次.
  - 4. 拒接来电,单击电源键2次.
  - 5. 通话时,有第三个来电,单击电源键,结束当前的通话并接听第三方电话;双 击电源键, 保持当前的通话
  - 6. 通话中,长按电源键2秒,通话在手机与眼镜之间切换.

- 1. 充电时,指示灯常亮,充电完成,指示灯灭.
- 2. 手机端会显示眼镜的电量(需要手机系统的支持)

1.使用本产品前请仔细阅读说明书,并保留本说明书.

3. 充电温度范围: 0-45℃

## 四、提示

2.首次使用,请先将本产品充满电. 3.如果产品长期(超过2周)不充电,使用前请对其充电。

4.较脏的镜片不要直接擦试,应先将镜片打湿,再用眼镜布试干.尽量使用绒面且吸 水件较强眼镜布轻轻试干净, 注意不要太用力,擦试时, 眼镜布要朝着同一个方向擦 试, 也不能在镜片上转着圈擦,

## 五、警告

1.请勿以任何理由拆除或维修改装本产品,否则可能会导致起火,电子击穿甚至彻 底损坏本产品,

2.请勿将设备置于温度过低或过高(0℃以下或45℃以上)环境下.

3.请勿将设备接触液体弄湿,或浸泡在液体里.

4.不能将眼镜放在阳光下长时间暴晒,否则容易变形、老化、折断. 5.请勿将充电线磁吸端靠近金属物体,防止磁吸金属物体后引起的短路危险。

## 5. 无配对记录时, 开机自动进入配对状态.有配对记录时, 开机自动回连最后使用的手

## 重要安全信息:

- 在使用本设备前,请先阅读所有安全信息以确保正确和安全使用。
- 2. 使用未经本制造商认可的电源, 充电器或电池, 可能引发火灾, 爆炸或其它危
- 3. 请使用本制造商认可且与此型号设备配套的配件.
- 请在温度 0-35℃范围内使用本设备,并在温度-20-45℃范围内存放设备及配 件. 当环境温度过高或过低时, 可能会引起设备故障.
- 5. 本设备使用不可拆卸的内置电池,请勿自行更换电池,以免损坏电池或设备. 电池只能由授权服务中心更换.

- 6. 如充电完毕,请断开充电器与本设备的连接,并从电源键插座上拔掉充电器. 连续充电时间请勿超过12小时.
- 7. 请不要将旧电池扔进生活垃圾中进行处理,若电池处置不当可能会导致电池 起火和爆炸. 请遵守当地规定处理本设备, 电池及其他附件.
- 8. 电池禁止拆卸,撞击,挤压或投入火中,若出现严重膨胀,请勿继续使用. 请勿置于高温环境中,电池过热可能会引起爆炸.
- 10. 请勿拆解,碰撞,挤压电池,避免引起漏液,过热,爆炸.
- 11. 请保持设备干燥.
- 12. 为避免听力受损,请勿长时间使用高音量.

请遵循相关法律规定,不要在以下环境使用。

- 1. 如加油站,油库,化学仓库附件等存储有易燃易爆油气或化学品的环境, 严禁使用设备。
- 2. 雷雨天气时,为避免雷击事故,请勿在室外使用。
- 3. 充电时,请勿边充电边通话。
- 4. 请勿在浴室等高湿度的地方使用充电器,否则会导致触电,人身伤害,起 火和充电器损坏。
- 5. 请遵守在任何环境里明确禁止使用的相关法律规定。

## **Ⅲ**.Operating Instructions

## Product Instructions

First of all, many thanks for you using our products. To make sure correct to use our products, please read this instruction before using it. To give better offer, the instructions may be modified .Please be kindly noticed that , because of the product's features this instructions may subject to updates without a prior notice.

## I .Product Specification & Features

No.	Item	Description
1	Frame color	Different colors for optional
2	Lens color	Different colors for optional
3	Frame material	Specialize Acetate for Eyeglasses
4	Lens material	Anti-blue Light Lens/concave lens for option
5	Bluetooth agreement	5.1
6	Battery capacity	120mAH
7	Charging time	1.5 house
8	Working time	5 hours
9	Standby time	200H ( Bluetooth connected state)
10	Charging voltage /current	DC5V, support fast charging, Current up to Max.120mA
11	Voice	Two speaker, Stereo Audio
I.Pacl	rage list	

- Eyeglasses USB cable
- Eyeglasses box
- Glasses cloth
- Instructions
- 6. Warranty card





Important Tips: The glasses need to match the model when to use the product

(press the power button for 5 seconds, it will sound "already turn on, ready to

the indicator light twinkles. Research" SPEXETEC " and click connect, it sounds "already connected"

- 1. ON: Press 3 seconds when it's OFF, it sounds" POWER ON ", the indicator light on for 1 second.
- 2. OFF: Press 3 seconds when it's ON( on in the calling state), it sounds" POWER OFF", the indicator light on for 1 second.

## Bluetooth matching & connected:

- 1. Press 5 seconds when it's ON, it sounds " PAIRING MODE ", the indicator light
- 2. Press 5 seconds it will switch to Bluetooth matching mode when it's OFF, press twice power button will delete matching record, it sounds "PAIRING MODE"
- 3. When it's ON, not connected smart phone, the indicator light twinkle for 1 second. after connected, indicator light out.
- 4. Reconnected smart phone, it sounds" connecting". After connected , it sounds "already connected". If disconnected, it sounds disconnected".
- 5. If no matching record, it will automatically into matching state. If there's matching record, it will reconnect the last connected smart phone.

- Next: quick click power button 2 times.
- Pause/play: click power button 1 time.

## Voice assistance:

When the smart phone connected in Bluetooth state, quick click power button 3 times to start voice assistance , like "SIRI".

## For Calling:

- 1. Calling reminder, it sounds: "Ling, Ling, Ling".
- Short click power button 1 time to get the calling.
- 3. Short click power button 1 time to hang up. 4. Short click power button 2 times to refuse the calling.
- 5. Click power button to end the current calling and get the 3rd calling. And double click power button to hold on current calling.
- 6. When smart phone is busy, click power button 2 seconds to switch between phone and eveglasses.

- 1. When charging, indicator light keeping on , if completed charging, indicator light out.
- 2. Power display on smart phone(need smart phone system to support it)
- Charging temperature :0-45<sup>o</sup>C

- 1. Please read carefully this instructions before using the products and keep the
- 2. Please make the eyeglasses in full charging when using it first time.
- 3. Please charge the eyeglasses first before using it if don't charge it in a long period time ( over 2 weeks)
- 4. Please don't clean the lens directly if the lens are too dirty, should damp it before cleaning with cloth, make sure to use the suede and water - absorbing cloth to clean it slightly, should not too hard. And should be same towards when cleaning, not clean it circling on the lens.

- 1. Should not dismantle or repair the products in any reason otherwise make cause fire ignition, the electrical breakdown and damage the products completely .
- 2. Should not put the products in the temperature too low or too high ( below 0°C or higher than 45°C environment.
- Should not make the products damp by liquid or cover in the liquid.
- 4. Should not put the eyeglasses under the sunshine for longtime, otherwise it may deformed, aging or broken very easily.

Important Safety Information :

1. To make sure to use the products correctly and safety please read all the information before using this device.

5. Should not put the charging magnetic suction near other metal objects, this will prevent magnetic suctioned the metal objects causing breakage.

- 2. If using the power, charger or battery un-approved by the manufacturer, it may cause the fire, explosion or other risk.
- Please use the matching accessories which are approved by the manufacturer.
- 4. Please make sure to use the device in the temperature 0-35°C, otherwise may cause the device damaged easily. 5. The device with built-in battery , please don't change the battery by personally, otherwise may damage the battery or device. The battery can only be changed by the
- authorized service. 6. After finish charging, please disconnect the charger from the device, and make sure
- keep the power button away from the charger. Don't charge it over 12 hours. 7. Should not throw away the disused battery into the household rubbish. If the battery not deal with in right way , it may cause the fire or explosion . Please follow the local regulation to deal with the device, battery or some other accessories.
- 8. The battery should not be dismantled, impacted or throw into the fire, otherwise it may be Expansion, stop using it again.
- 9. Should not put the device under high temperature, otherwise may cause the battery overheated and explosion.
- 10. The battery should not be dismantled, impacted and extruded , to avoid the leakage from the battery , overheated and explosion.
- Please keep the device dry.
- 12. Should not use in a long time under high volume to avoid hearing impairment.

- Please observe the relevant legal provisions, don't use the device as below places:
- 1. Stop to use the device at gas station, tank farm, Chemical warehouse and so on where store with the gas is flammable and explosive and chemical room.
- 2. To avoid the lightning accident , please don't use the device outdoor when in thunderstorm days.
- 3. Please don't call while it's charging.
- 4. Should not charge it in the high humidity place to .for example bath room , otherwise may get an electric shock, body harmful, fire and damage charger.
- 5. Please observe the legal provisions at all the places where forbid to use it.



FCC Statement:

The equipment has been sated and found to comply with the limits for a tisse B digital device, pursuant to post it are equipment has been sated and found to comply with the limits for a tisse B digital device, pursuant to post it are equipment and the limits of limits of the limits of limits of the limits of limits of limits of the limits of limits o

Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved by manufacturer could void your authority to operate this equipment. This device complets with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.

Declaration of Conformity Hendy, Sharother Filam Street Glasses Co. LTD Declares that this SMART GLASSES is in compliance with the execution agramments and other relevant provisions of directive 2014/53/E1. The product can be used in all European members without restrict. When Manufacturer Sharother Fulzue Shart Glasses Co. LTD Manufacturer Sharother Fulzue Shart Glasses Co. LTD Longiaing Street, Longiaing District, Shershen, Clinia External European Street, Longiaing District, Shershen, Clinia